
 Preliminärt förslag till val av Valberedningen 2023 

 styrelse och revisorer 2023-11-14 

 för år 2024 

Till Svenska Collieklubbens medlemmar 

Valberedning har härmed nöjet att presentera sitt preliminära förslag till val av styrelse och revisorer för verksamhets-
året 2024. För att visa hur den kompletta styrelsen ser ut, om årsmötet 2024 bifaller förslaget, så redovisas även de 
personer, som har ett år kvar på sin post. Förslag till suppleanternas tjänstgöringsordning anges inom parentes. 

Förslag till val av rasklubbsstyrelse enligt § 8 moment 1 i stadgarna 
samt förslag till suppleanternas tjänstgöringsordning 

Ordförande Kirsten Wretstrand omval på 1 år 
Vice ordförande Anja Rydén Gramner 1 år kvar 
Sekreterare Gunilla Andersson omval på 2 år 
Kassör Margaretha Carlsson 1 år kvar 
Ledamot Kerstin Persson 1 år kvar 
Ledamot Håkan Dahlbom nyval på 2 år 
Ledamot Bodil Jonsson nyval på 2 år 
Suppleant (1) Eva Schömer 1 år kvar 
Suppleant (2) Erika Jonsson omval på 2 år 

Förslag till val av revisorer och revisorssuppleant enligt § 9 i stadgarna 

Revisor Lisa Samuelsson omval på 1 år 
Revisor Tony Hedenstedt omval på 1 år 
Revisorsuppleant Eva McLaren omval på 1 år 

Fram till och med den 15 december finns det möjlighet, för den som så önskar, att nominera alternativa kandidater. 
Sådana nomineringar ska skickas till klubbens styrelse. Efter den 15 december kan inga fler kandidater nomineras! 
Se § 10 moment 2 i stadgarna. 

Från och med årsmötets slut och fram till den 15 december samma år har alla medlemmar möjlighet att kontakta val-
beredningen och ge förslag på kandidater till styrelsen eller revisionen. Tyvärr har inga medlemmar gjort så i år, utan vi 
har efter bästa förmåga analyserat de medlemmar, som vi på ett eller annat sätt har haft något så när god kännedom 
om, för att se om de just nu skulle passa in i den befintliga styrelsen vad beträffar personliga egenskaper, tillgänglighet 
samt kompetens. Lägg märke till formuleringen ”just nu”: En viss person ha det som behövs den ena gången, medan 
samma person inte tillför något alls den andra gången. 

Vi vill också passa på att lyfta fram det positiva i att avgående styrelsemedlemmar har uttalat en tydlig vilja att fortsatt 
hjälpa till med klubbarbetet. Detta har vi framfört till styrelsen. Beträffande de personer, som inte kunnat eller velat 
åta sig något styrelseuppdrag, har vi haft ambitionen att be dem att kontakta styrelsen, för att se om de kan hjälpa till 
med arbetet i klubben på annat sätt. Att hjälpa till i klubbarbetet är ett bra sätt för den enskilde att få en viss kunskap 
om vad en rasklubb har för ansvar och skyldigheter och för valberedningen att få fler tänkbara kandidater att kontakta. 

Slutligen vill valberedningen rikta ett hjärtligt tack till dem, som har svarat att de kan stå till förfogande som ”reserver”, 
om vi inte skulle kunna få ihop en full styrelse. Ni är guld värda! 

Valberedningen 2023 

Jan Klerung, sammankallande Kristina Åhlfeldt Elisabeth Pettersson 
(mandatet utgår) (mandatet utgår) (1 år kvar) 


